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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2154
	Course Number
	2154

	授課教師
	簡千翔
	instructor
	CHIEN,CHIEN HSIANG

	中文課名
	實用英文寫作
	Course Name
	Practical English Writing

	開課單位
	應用外語系(四日)二B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程將以著重(一)書寫清楚;(二)整合主題;(三)書寫一般1,000 – 1,500 字之短報告及書信等; (四)行文流暢 且少有文法錯誤; (五)與日常生活相關主題之概念能清楚且適當自如地表達。
	Objectives
	This course are the following: (1) students will learn how to generate topics (2) students will write cohesive paragraphs (3) students will be able to write the short papers and reports, about 1,000 – 1,500 words. (4) there are fewer grammatical mistakes in the students’ papers (5) students will be able to express their own ideas and viewpoints clearly and appropriately.

	教材
	Cambridge English Skills Real Writing 3

Cambridge English Skills Real Writing 4


	Teaching Materials
	Cambridge English Skills Real Writing 3

Cambridge English Skills Real Writing 4



	成績評量方式
	期中考 20%

期末考 30%

平時成績 50% 

(出席率10%, 4份作業 40%)


	Grading
	Mid-term exam 20%

Final exam 30%

Attendance 10%

4 assignments 40%



	教師網頁
	

	教學內容
	這個課程主要是訓練學生日常生活的英文寫作. 這個課程分成兩個部分: 

1)社交與旅行

2)工作與學習

1)社交與旅行、訂位/訂房信函、正式信函、短文廣告、旅遊日誌

2)工作與學習、學術報告、履歷、意見/抱怨信函
	Syllabus
	This course focuses on everyday writing practices. It is divided into two sections, social & travel, and work & study. The details of these sections are presented below,  

1)social and travel,write to a hotel,write a formal letter,write a small ad for a newspaper,write a travel blog 

2)work and study,write an academic report, write a CV,Write a formal letter of complaint 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

